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Camera - Comisia juridica| Propunerea PSD de amânare a dezbaterilor pe proiectul

privind desfiintarea SIIJ - respinsa

Comisia juridica a Camerei Deputatilor a respins, joi, propunerea PSD de amânare a dezbaterilor asupra

proiectului privind desfiintarea Sectiei de investigare a infractiunilor din justitie.

 

S-au înregistrat 16 voturi "împotriva" si 11 voturi "pentru".

 

Solicitarea de amânare a dezbaterilor a fost facuta de deputatul PSD Laura Vicol-Ciorba, pe motiv ca este nevoie

de punctele de vedere ale tuturor reprezentantilor sistemului de justitie.

 

Şi deputatul UDMR Hajdu Gabor solicitase amânarea dezbaterilor, însa, dupa o pauza de consultari, si-a retras

propunerea.

 

"Am auzit destule argumente legate de subiectul de astazi si cred ca ar trebui sa ne gândim si sa analizam aceste

argumente, sa le parcurgem astfel încât sa putem face un pas catre o directie buna. Cred ca pentru acest motiv ar

trebui sa amânam aceasta sedinta si sa mentineti invitatia adresata initial Înaltei Curti, CSM si daca vor dori sa

participe si la urmatoarea sedinta veti crea elegant cadrul necesar ca si dânsii sa îsi prezinte punctul de vedere. Nu

trebuie sa speculam de ce au plecat dânsii la începutul sedintei, însa putem sa revenim sa reluam dezbaterea

subiectului într-un mod normal, calm", a spus deputatul UDMR.

 

Membrii comisiei au luat o pauza de consultari, iar ulterior deputatul UDMR a spus ca renunta la propunere.

 

Joi, presedintele Înaltei Curti de Casatie si Justitie, Corina Corbu, si presedintele Consiliului Superior al

Magistraturii, Bogdan Mateescu, au parasit lucrarile Comisiei juridice a Camerei Deputatilor, dupa nici jumatate

de ora de la începutul sedintei, pe fondul schimburilor de replici între presedintele comisiei, deputatul USR PLUS

Alexandru Badea, si reprezentanti ai PSD.
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